
 

  

 

Indieners: Democraten Voerendaal  
        
Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal 
         
Voerendaal, 3 april 2017 
 
Onderwerp: Groenstrook Cortenbacherveld/Grachtstraat. 
 
Een aantal jaren geleden is er een discussie geweest over het zich ten onrechte toe-eigenen van 
gemeentegronden, grenzend aan het Cortenbacherveld, door een aantal bewoners woonachtig aan de 
kant van de Grachtstraat richting Cortenbacherveld. Deze situatie was ontstaan omdat enkele bewoners 
van mening waren dat er door de gemeente geen onderhoud werd gepleegd aan de groenstrook tussen 
hun tuin en het achtergelegen Cortenbacherveld. Pogingen om, middels verkoop van de 
gemeentegronden, deze situatie te legaliseren, zijn gezien de toenmalige korte tijdsspanne en het feit 
dat niet alle bewoners (gezien de hoge grondprijs) wilden deelnemen, op niets uitgelopen. Er is toen wel 
nadrukkelijk door de gemeente aangegeven dat men in de toekomst voor fatsoenlijke  aanplant en 
regulier onderhoud zou zorgen. Op dit moment is er echter geen sprake van fatsoenlijke aanplant en ook 
niet van regulier onderhoud en dat is een doorn in het oog van een aantal bewoners! We hebben 
onlangs een bezoek gebracht bij de bewoners en zelf geconstateerd dat deze groenstrook geen 
schoonheidsprijs verdient(zie bijgaande foto's)! 
  

1. Is deze situatie, uit het verleden en ook nu, bij de gemeente bekend? 
 

2. Op een deel is weliswaar aanplant gerealiseerd, maar dat overwoekert heel erg en waarom is er 
niet over de gehele groenstrook fatsoenlijke aanplant gerealiseerd! 
 

3. Wordt hier regelmatig onderhoud gepleegd? Zo niet, wat is hiervan dan de reden? 
 

4. In de Berlostraat zijn een aantal jaren geleden ook de groenstroken achter een aantal woningen, 
voor niet, overgedragen aan de bewoners, zodat ze die bij hun tuinen konden voegen. Wat was de 
reden om dit hier wel te doen en in de Grachtstraat niet?  
 

5. Het betreft in de Grachtstraat geen bouwgrond en er kunnen duidelijke afspraken gemaakt worden 
dat er ook niet op gebouwd mag worden. Is het alsnog het overwegen waard om de groenstrook 
achter de woningen in de Grachtstraat, om niet over te dragen aan de bewoners, cq tegen een 
gelimiteerd bedrag te verkopen? 

 
Graag zien we op korte termijn een schriftelijke reactie van het college tegemoet! 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Fractie Democraten Voerendaal 
 
Ruud Braun 
Siem van Dinther 
Mike Doutzenberg 
Harry Coenen 
 
 



 
 


